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SĒDES PROTOKOLS 

Skrīveru pagastā, Aizkraukles novadā 
 
 
Datums: 05.03.2025.          Nr.2 
Laiks: 17.35 
Vieta: Daugavas iela 81 , Skrīveros, Skrīveru pagastā, Aizkraukles novadā 
Sēdes vadītājs: Edgars Pudzis 
Sekretārs: Henrihs Fridriksons 

Klātesošie: 
Padomes locekļi: Guntis Bāgants, Dana Bērziņa, Monta Daugaviete, Henrihs Fridriksons, Juris 
Krastiņš, Anželika Legante, Edgars Pudzis, Ieva Reinholde, Lelde Sotniece, Janeks Spricis, 
Dace Veilande. 
Uzaicinātā persona: Skrīveru pagasta pārvaldes vadītāja Santa Finstere. 

Sēdes darba kārtība: 
1) Par saņemtajiem jautājumiem. 
2) Padomes locekļu informācija par paveiktajiem uzdevumiem. 
3) Aktualitātes un citi jautājumi 

 
Sēdes atklāšana 
Sēdi atklāja Edgars Pudzis, informējot par tās mērķi un darba kārtību. Sēdes dalībnieki piekrita 
un apstiprināja darba kārtību. 

1. Par padomē saņemtajiem jautājumiem. 
Ziņotājs: E.Pudzis.  
Padomē saņemtas ziņas: 
 
1.1. Par koku ciršanu Smilšu ielā pašvaldībai piederošajā īpašumā. 
Padomē notiek diskusija ar augstākminēto jautājumu, tiek uzklausīts S.Finsteres viedoklis. 
Padome, savstarpēji apspriežoties, secina, ka iedzīvotajiem jutīgos jautājumos, pagasta 
pārvaldei nepieciešams informēt iedzīvotājus par plānoto pārvaldes faktisko rīcību. 
Lēmums: ieteikt Skrīveru pagasta pārvaldei savlaicīgi informēt iedzīvotājus par pārvaldes 
faktisko rīcību saimnieciskajos jautājumos. Padome vienojas, ka turpmāk pagasta pārvalde 
informēs iedzīvotājus preventīvi informēs par plānotajiem būvdarbiem, koku ciršanām citām 
aktualitātēm – novada avīzē, pagasta Facebook kontā, kā arī izvietojot informāciju uz 
informācijas stendiem un ievietojot pastkastēs tiem iedzīvotājiem, kurus plānotie darbi var skart 
tieši. 
 
1.2. Par Skrīveru pagasta ceļu stāvokli. 
Padomē notiek diskusija ar augstākminēto jautājumu, tiek uzklausīts S.Finsteres viedoklis. 



Lēmums: uzdot A.Legantei sagatavot vēstuli Aizkraukles novada pašvaldībai par ceļu 
apsaimniekošanas problēmām, kā arī aicinājumu pievērst uzmanību ceļu uzturēšanas kvalitātei 
un standartiem, kas ņemami vērā veicot cēlu uzturēšanas iepirkumus.  
 
1.3. Par kravas transportlīdzekļa stāvēšanu pie Zemkopības institūta ēkas.  
Padomē notiek diskusija ar augstākminēto jautājumu, tiek lūgts un uzklausīts S.Finsteres 
viedoklis. Padome, savstarpēji apspriežoties, secina, ka iela, kura varētu būt potenciāli bojāta, 
pieder pašvaldībai un pašvaldība bojājumus nav konstatējusi, arī sūdzības no pirmsskolas 
izglītības iestādes vai izglītojamo vecākiem nav izteiktas, ņemot vēra sūdzības civiltiesisko 
raksturu, līdz ar to jautājums nav virzāms turpmākai rīcībai.   
Lēmums: nevirzīt jautājumu turpmākai rīcībai un sniegt atbildi jautājuma uzdevējai Facebook 
kontā.   

 
2.Padomes locekļu informācija par paveiktajiem uzdevumiem. 

2.1. Par Skrīveru dzelzceļa stacijas ēku. 
Ziņo:  E.Pudzis 
Saņemta informācija no AS “Latvijas dzelzceļš”, par to, ka uzņēmums izvērtē iespēju demontēt 
iekārtas un atbrīvot ēku, lēmums par ēkas izmantošanu nav pieņemts. 
Lēmums: D.Veilandei apkopot informāciju par stacijas ēkas iespējamo izmantošanu. 
 
2.2. Par Skrīveru Zemkopības institūta ēku. 
Ziņo: E.Pudzis. 
Valsts iestādes atļauj atsavināt ēku (“Zemkopības institūts 19”, Zemkopības institūts, Skrīveru 
pag., Aizkraukles novads), bet trūkst Latvijas Biozinātņu un tehnoloģiju universitātes lēmuma 
par ēkas pārdošanu. 
Lēmums: uzdot E.Pudzim sagatavot vēstuli Latvijas Lauksaimniecības universitātei ar 
aicinājumu pieņemt lēmumu par ēkas pārdošanu. 
 
2.3. Par tūrisma iespējām Skrīveru pagastā, par Skrīveru tēla un tūrisma attīstības vīziju. 
Ziņo L.Sotniece 
2025.gada 17.martā pukst. 14.00 Skrīveru kultūras centrā tiek plānota uzņēmēju tikšanās par 
tūrisma attīstību. 
Lēmums: iespēju robežās padomes locekļiem piedalīties 17.03. 2025 pasākumā, ņemot vērā 
padomes interesējošos jautājumus un nākošajā padomes sēdē ziņot par sanāksmes rezultātiem.    
 
2.4. Par gājēju tuneli Daugavas ielā, Skrīveros. 
Ziņo: G.Bāgants 
Veikta objekta apsekošana, konstatēts, ka kāpnes ir nepamierinošā stāvoklī, apdraud cilvēku 
drošību un dzīvību. Tā kā remontam nepieciešami profesionāli darba veicēji, talkas ietvaros to 
veikt nav iespējams. 
Padome konstatē, ka jālūdz pašvaldību novērst bīstamo kāpņu ekspluatāciju, steidzami 
piešķirot remontam budžetu un veicot remontu, pamatojoties uz ārkārtas, dzīvībai bīstamo 
situāciju un bērnu drošības jautājumu. 
Lēmums: uzdot G.Bāgantam sagatavot vēstuli Aizkraukles novada pašvaldībai par kāpņu 
remontu pie Skrīveru mūzikas un mākslas skolas, kā arī iespēju izvērtēt šim mērķim pārvirzīt 
budžetu no citām Skrīveru pagastā paredzētajām investīcijām. 
 
2.5. Par Skrīveru pagasta dabas taku stāvokli. 



Ziņo: J.Spricis 
Veikta taku apsekošana, to stāvokļa apzināšana. Secināts, ka taku stāvoklim seko Aizkraukles 
novada pašvaldības Tūrisma nodaļa darbinieki. Talku Aškeres takā plāno veikt Andreja Upīša 
vidusskolas audzēkņi.  
Lēmums: aktualizēt jautājumu par tūrisma taku stāvokli 2025.gada 17.martā pukst. 14.00 
Skrīveru kultūras centrā uzņēmēju tikšanās laikā.  
 
2.6. Par kultūras pasākumiem un sporta nodarbību iespējām. 
Ziņo: D.Bērziņa 
Veikta iedzīvotāju aptauja, apzināta Kultūras centra darbība. 
Lēmums: aicināt Aizkraukles novada pašvaldības  Sporta centra un Kultūras pārvaldi  uz 
tikšanos ar Padomi. 
 
2.7. Par sabiedrisko kārtību Skrīveros. 
Ziņo H.Fridriksons 
Lēmums: uzdot sagatavot H.Fridriksonam vēstuli Aizkraukles novada domei un VSIA 
“Latvijas valsts ceļi”  par ātruma mērīšanas displeju – “smaidiņu” Daugavas ielā, kā arī 
Satiksmes ministrijai un VAS “Ceļu satiksmes drošības direkcija” par iespēju iekļaut Skrīverus 
fotoradaru izvietošanas sarakstam. Rosināt Aizkraukles novada pašvaldībai izvietot papildu 
kameras pie dzelzceļa stacijas, veikaliem. 
 
2.8. Par skeitparka stāvokli. 
Ziņo: M.Daugaviete 
Veikta skeitparka apsekošana. Skeitparka konstrukcija varētu būt nedroša – skeitparka koka 
konstrukcijas daļēji bojātas.  
Lēmums: izskatīt iespēju veikt skeitparka virsmas remontu, sazinoties ar biedrību “Baravika” 
un skeitparka ražotāju. Izvērtēt izmaksas un iespēju skeitparka virsmas nomaiņu virzīt 
līdzdalības budžeta projektam. 
 
2.9. Par pagasta vizuālo identitāti, noformējumu. 
Ziņo I.Reinholde 
Ar pārvaldes atbildīgo amatpersonu neizdevās sazināties. 
Lēmums: atkārtoti sazināties ar pārvaldi par pagasta vizuālo identitāti, noformējumu. 
 
2.10. Par Skrīveru pagasta stratēģisko attīstību. 
Ziņo A.Legante 
Saņemta informācija par realizētiem un plānotiem projektiem Skrīveru pagastā. 
Prezentācija pievienota protokola pielikumā. 
Lēmums: ieteikt Aizkraukles novada pašvaldībai naudas līdzekļus, kas paredzēti SAC 
“Ziedugravas” korpusa celtniecības uzraudzībai, novirzīt Skrīveru mūzikas un mākslas skolas 
kāpņu remontam. 

 
3. Citi jautājumi 

Ziņo: E.Pudzis 
2025.gada 4.aprīlī plkst. 14.00 Andreja Upīša muzeja vadība aicina uz tikšanos Skrīveros Upīša 
muzeja telpās, Daugavas ielā 58, Skrīveros. 
Nākošās sēdes tēma – tūrisms un kultūra, tai skaitā pieaicinot pašvaldības speciālistus. 

 



Sēdes slēgšana 
Sēdi slēdza plkst. 20.20 
Nākamās sēdes datums: 2025.gada 4.aprīlis plkst.15.00 Skrīveru pagasta pārvaldes telpās 
Daugavas ielā 59, Skrīveros, Skrīveru pagastā, Aizkraukles novadā. 

 
 
 
Sēdes vadītājs:    paraksts*    E.Pudzis 
 
Sekretārs:      paraksts*    H.Fridriksons 

 
 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  
AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


